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Protokół – projekt  

z XXIX sesji Rady Gminy Pawłowice 

z dnia 29 czerwca 2021 r.  

 

 

 

 
PRZEWODNICZĄCY RADY DAMIAN HERMAN 

Punkt 1.  

Dzień dobry szanowni państwo. Otwieram XXIX sesję Rady Gminy Pawłowice.  

Informuję że sesja Rady Gminy Pawłowice odbywa się stacjonarnie w obecności Wójta 

i Zastępcy Wójta. Informuję że sesja jest transmitowana online oraz nagrywana. 

Administratorem danych osobowych utrwalanych na nagraniach jest Wójt Gminy 

Pawłowice. Dane osobowe przetwarzane są w celu transmisji i utrwalania za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk sesji na podstawie art. 20 ustęp 1b ustawy  

o samorządzie gminnym oraz art. 18 ustęp 3 ustawy o dostępie do informacji publicznej. 

Więcej informacji na temat zasad przetwarzania danych osobowych można znaleźć  

na stronie BIP gminy Pawłowice. Witam wszystkich radnych, którzy uczestniczą w sesji, 

witam Wójta i Zastępcę Wójta, witam kierowników referatów i jednostek 

organizacyjnych, sołtysów, radnych powiatowych, Komendanta Komisariatu Policji, witam 

mieszkańców, którzy obserwują obrady poprzez transmisję.  

Radnych proszę o potwierdzenie obecności na tabletach. 

Stwierdzam że w obradach uczestniczy 14 radnych, jedna radna usprawiedliwiała 

nieobecność.  

Wydruk listy obecności – zał. nr 1 do protokołu.  

 

Punkt 2. 

Przedstawiam teraz porządek sesji: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności, co już miało miejsce.  

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Zatwierdzenie protokołu z 28 sesji z dnia 15 czerwca 2021 roku.  

4. Przedstawienie wykazu pism, jakie wpłynęły do Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym.  

5. Informacja o działalności Urzędu Gminy i jednostek organizacyjnych w okresie 

międzysesyjnym.  

6. Informacje o pracach Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy 

Pawłowice na lata 2021-2026.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/231/2020 Rady Gminy 

Pawłowice w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pawłowice na rok 2021.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny 

wniosków o realizację zadań publicznych w ramach inicjatywy lokalnej.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia zadania z zakresu właściwości Powiatu 

Pszczyńskiego na podstawie porozumienia.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie gminy Pawłowice  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na przyznanie nieruchomości zamiennej.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości położonej w Pawłowicach.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej  

w Pawłowicach przy ulicy Młyńskiej w trybie bezprzetargowym.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVI/172/2020 Rady Gminy Pawłowice 

z dnia 8 maja 2020 roku w sprawie konkursu dla najlepszych uczniów ze szkół 

prowadzonych przez gminę Pawłowice.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie 

Pawłowice na rok szkolny 2021/2022.  
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18. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej poparcia rządu 

tymczasowej rady stanu narodu polskiego społecznego komitetu konstytucyjnego.  

19. Informacje Wójta i Przewodniczącego Rady.  

20. Wolne głosy i wnioski.  

21. Zakończenie obrad.  

Czy ktoś ma uwagi bądź poprawki do porządku obrad? ( nie było). W związku z tym 

przechodzimy do punktu 3.  

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji z 15 czerwca 2021 roku. Projekt protokołu radni mieli 

udostępniony na tabletach, jest udostępniony w BIP-ie, Nie wpłynęły żadne poprawki,                    

w związku z czym protokół uważam za przyjęty.  

 

Punkt 4. 

Wykaz pism, jakie wpłynęły do Rady w okresie międzysesyjnym przedstawi 

Wiceprzewodniczący Rady pan Grzegorz Cyrulik. 

 

WICEPRZEWODNICZĄCY RADY GRZEGORZ CYRULIK 

Wykaz pism jakie wpłynęły do Rady Gminy Pawłowice w okresie międzysesyjnym to jest 

od 15 czerwca do 29 czerwca 2021 roku.  

1. Pismo rodziców w sprawie tworzenia klasy dwujęzycznej w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Pawłowicach;  

2. Pismo wycofujące powyższe pismo;  

3. Podziękowanie rodziców uczniów za pomoc w wypracowaniu porozumienia w sprawie 

klasy dwujęzycznej;  

4. Pismo dyrektorów w sprawie aktualizacji podstawowej kwoty dotacji  

dla niepublicznych przedszkoli;  

5. Wyrok Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach stwierdzający nieważność 

uchwały dotyczącej lokalnego programu wspierania uzdolnionych uczniów i młodzieży  

ze szkół prowadzonych przez gminę Pawłowice.  

6. Wyrok Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach stwierdzający nieważność 

części uchwały dotyczącej programu stypendialnego Szansa.  

7. Informacje związane z działalnością Śląskiego Związku Gmin i Powiatów;  

8. Materiały dotyczące działalności Związku Gmin i Powiatów Subregionu Centralnego 

Województwa Śląskiego.  

 

Punkt 5. 

PRZEWODNICZĄCY DAMIAN HERMAN 

Poproszę panią wójciną.  

 

ZASTĘPCA WÓJTA JOANNA ŚMIEJA 

Przedstawię sprawozdanie z działalności Wójta i jednostek organizacyjnych za okres 

międzysesyjny, to jest od 16 czerwca do dnia dzisiejszego czyli 29 czerwca. W zakresie 

wykonania budżetu na dzień 31 maja dochody wykonano w wysokości 46,7 % planu,                 

to jest 56 956 tysięcy. Wydatki wykonano w wysokości 31,3 % planu, to jest                         

44, 6 mln złotych. Gmina na dzień 29 czerwiec posiada zadłużenie w wysokości                    

3 685 tys. zł. Są to pożyczki zaciągnięte w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska 

na programy likwidacji niskiej emisji i pożyczki te planowane są do spłaty z budżetu 

gminy do roku 2025 i 2026.  

Na drogach gminnych trwają prace przy przebudowie ulicy Kwiatowej w Jarząbkowicach, 

przebudowie drogi dojazdowej do Zespołu Szkolno-Przedszkolnego ulica Sienkiewicza                

w Golasowicach, odbył się końcowy odbiór przebudowy ulicy Zapłocie II etap, podpisano 

umowę na budowę ulicy Górka z firmą Rolbud Kobielice oraz na budowę zatok 

postojowych wzdłuż ulicy Sienkiewicza w Golasowicach.  
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W zakresie zadań projektowych na drogach przeprowadzono postępowanie na wybór 

projektanta, a w bieżącym tygodniu planujemy również podpisać umowę na poprawę 

bezpieczeństwa powodziowego poprzez przebudowę systemu odwodnienia w centrum 

Pawłowic. Podpisane zostały również umowy z biurem projektowym na wykonanie 

dokumentacji projektowej przebudowy kanalizacji deszczowej w ciągu ulicy Poprzecznej 

w Warszowicach oraz budowę odcinka chodnika przy ulicy Osińskiej w Warszowicach, 

budowę chodnika przy drodze dojazdowej do Szkoły Podstawowej w Pielgrzymowicach. 

Na drogach należących do innych zarządców dróg trwają prace przy przebudowie DW 933 

ulica Pszczyńska, przebudowie ulicy Wodzisławskiej w Pawłowicach oraz przebudowie 

mostu i budowie ronda w Krzyżowicach.  

W zakresie bieżącego utrzymania dróg zakończono prace związane z drugim koszeniem 

dróg gminnych i powiatowych, aktualnie trwają odbiory koszeń. W bieżącym tygodniu 

zostaną zakończone prace związane z remontami cząstkowymi dróg gminnych, zgłoszone 

jeszcze wczoraj na spotkaniu sołtysami zauważone ubytki na drogach zostaną 

naprawione. Dzisiaj odbyło się otwarcie ofert na remont dróg gminnych o nawierzchni 

utwardzonej grysami kamiennymi. Trwa realizacja nakładek wielkopowierzchniowych.  

W zakresie oświetlenia zakończono budowę oświetlenia ulicy Leśnej pomiędzy DK 81                

a ulicę Młyńską w Pawłowicach oraz na ulicy Rzecznej i Modrzewiowej                                 

w Pielgrzymowicach. W tym tygodniu podpisana zostanie umowa na budowę oświetlenia 

ulicznego w rejonie bloków nr 12 i 13 przy ulicy Górniczej w sołectwie Osiedle Pawłowice. 

Wykonano prace projektowe oświetlenia ulicznego wzdłuż chodnika usytuowanego                  

przy DW 938 na odcinku od ulicy Owocowej w Jarząbkowicach w kierunku ulicy 

Zawadzkiego w Golasowicach - czekamy na decyzję pozwolenia na budowę.  

W zakresie zadań kubaturowych trwa budowa punktu selektywnej zbiórki odpadów 

komunalnych w Pawłowicach przy Mickiewicza, trwa również rozbudowa Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Golasowicach, budowa sali gimnastycznej wraz z rozbudową Zespołu 

Szkolno - Przedszkolnego Krzyżowice, wpłynęły oferty na remonty budowlane, trwa 

sprawdzanie ofert.  

W zakresie termomodernizacji wraz z przebudową budynku ośrodka zdrowia przy                   

ul. Górniczej w Pawłowicach w trakcie mamy procedurę przetargową, w przyszłym 

tygodniu planujemy podpisać umowę z wykonawcą.  

Centrum Rekreacji przy boisku sportowym w Golasowicach - przygotowujemy 

postępowanie na wybór dostawcy urządzeń.  

Została podpisana umowa z projektantem na wykonanie ekspertyzy części budynku 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Warszowicach, remont elewacji i dachu Domu Ludowego  

w Jarząbkowicach - postępowanie unieważniono, w postępowaniu przetargowym zostały 

złożone dwie oferty, najtańsza na kwotę 680 000 zł, która nie spełniała wymagań, 

natomiast najdroższa była za ponad 1 milion złotych. Trwają prace związane z remontem 

pomieszczeń w Szkole Podstawowej w Warszowicach, zadanie realizowane to jest przez 

Gminny Zespół Komunalny. Trwa procedura sprawdzania ofert na remont instalacji 

elektrycznej w segmencie A budynku ośrodka zdrowia na Pniówku, tam również 

dwukrotnie był ogłoszony przetarg na wybór wykonawcy. Trwają pracę w zakresie 

wymiany konstrukcji drewnianej galerii budynku socjalnego w Pawłowicach przy  

ul. Polnej 37.  

W zakresie inwestycji wodociągowo-kanalizacyjnych trwają prace przy budowie sieci 

wodociągowej w rejonie ulicy Zjednoczenia, w ramach kanalizacji sanitarnej ulicy Borowa 

- Gruntowa trwają prace związane z odtworzeniem nawierzchni ulicy Gruntowej.  

Trwa procedura miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części sołectwa 

Warszowice, Minister Rolnictwa i Rozwoju Wsi decyzją z dnia 17 czerwca bieżącego roku 

rozpatrzył negatywnie wniosek Wójta o ponowne rozpatrzenie sprawy zakończonej 

decyzją 17 lutego w sprawie udzielenia zgody na zmianę przeznaczenia wnioskowanych 

gruntów rolnych na cele nierolnicze. Minister nie wyraził zgody na przeznaczenie gruntów 

klasy trzeciej o powierzchni 2,4 hektara na cele nierolnicze.  

23 czerwca odbyło się spotkanie dotyczące usuwania szkód górniczych spowodowanych 

ruchem zakładu górniczego, spotkanie odbyło się z udziałem przedstawicieli Zarządu 

Jastrzębskiej Spółki Węglowej, przedstawicielami Kopalni Węgla Kamiennego Pniówek, 

Okręgowego Urzędu Górniczego, Zarządu Dróg Powiatowych oraz gminnych jednostek 



4 
 

organizacyjnych. Omawiano wszystkie sprawy bieżące i sposób realizacji zadań. 

24 czerwca odbyło się zebranie sprawozdawczo-wyborcze w sołectwie Osiedle Pawłowice, 

na kolejną, piątą kadencję sołtysem wybrany został pan Szczepan Martynowski.  

28 czerwca odbyło się przedwakacyjne spotkanie z sołtysami, na którym omówiono 

wszystkie bieżące sprawy.  

W okresie międzysesyjnym Wójt uczestniczył w walnych zgromadzeniach w Katowickiej 

Specjalnej Strefie Ekonomicznej, Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości w Żorach,                           

w zarządzie Międzygminnego Związku Komunikacyjnego w Jastrzębiu oraz w Walnym 

Zgromadzeniu Stowarzyszenia Gmin Górniczych.  

Z tematów ochrony środowiska: trwa podpisywanie umów na wymianę źródeł ciepła                   

z właścicielami nieruchomości. Z listy rezerwowej już 19 osób otrzymało dotacje                         

do wymiany kotła. Podpisano umowę z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska              

na realizację zielonej pracowni w Szkole Podstawowej w Pielgrzymowicach na kwotę                 

50 000 złotych.  

Trwa opracowanie planu nasadzeń drzew wzdłuż dróg gminnych, nasadzenia finansowane 

są z opłaty za wycinkę drzew.  

W ramach tematów oświatowych: rozstrzygnięto konkurs o tytuł najlepszych 

absolwentów klas programowo najwyższych i uczniów sportowców poszczególnych typów 

szkół prowadzonych przez gminę. Rozstrzygnięto konkurs na wybór podmiotu 

prowadzącego niepubliczne przedszkole w Jarząbkowicach. W trakcie przygotowany jest 

przetarg na dowóz niepełnosprawnych do szkół. Trwa również konkurs na dyrektora 

Szkoły Podstawowej w Warszowicach. Wójt uzyskał pozytywną opinię kuratora Oświaty              

o przedłużeniu powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących panu 

Andrzejowi Wowrze do 31 sierpnia 2025 roku. Przekazano do szkół kwotę 30 tys. zł  

na stypendia, w wyniku czego około 140 uczniów otrzymało stypendia szkolne.  

Z funduszu przeciwdziałania alkoholizmowi wspólnie z Gminnym Ośrodkiem Kultury, 

Gminą Biblioteką Publiczną, Gminnym Ośrodkiem Sportu oraz szkołami, które wyraziły 

chęć realizacji zajęć wakacyjnych dla dzieci i młodzieży przygotowano ofertę wakacyjną. 

Dla chętnych dzieci z terenu Gminy do końca czerwca w Osiedlowym Domu Kultury 

trwają zajęcia ruchowo - taneczne. Do 24 czerwca realizowane były zajęcia sportowe 

realizowane w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Krzyżowicach.  

W zakresie profilaktyki zdrowotnej na terenie gminy trwa realizacja programu Zdrowy 

Przedszkolak, oraz program wczesnego wykrywania boreliozy.  

W Ośrodku Pomocy Społecznej w okresie międzysesyjnym odbyły się posiedzenia zespołu 

interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania przemocy w rodzinie, prowadzona jest 

również świetlica Różowe Okulary, dzieci uczestniczą w zajęciach sportowych, 

logopedycznych, warsztatach ruchowych oraz spotkaniach edukacyjnych.  

Osoby potrzebujące wsparcia psychologicznego mogą je otrzymać w siedzibie Ośrodka 

lub telefonicznie. Na bieżąco jest świadczona pomoc w ramach pomocy społecznej, 

funduszu alimentacyjnego, świadczeń rodzinnych.  

W Gminnym Ośrodku Sportu odbywają się regularne seanse saunowe, zorganizowany 

został turniej Pucharu Sołectw, 20 czerwca odbyły się w hali sportowej zawody taneczne, 

w których uczestniczyło 1500 zawodników, a na kortach pod namiotami w międzyczasie 

odbyła się otwarta impreza tenisowa kierowana do dzieci.  

W okresie międzysesyjnym Gmina Biblioteka Publiczna oraz jej filie zorganizowały 

spotkanie autorskie między innymi ze Zbigniewem Nowakiem - autorem książek                        

z zakresu ziołolecznictwa i medycyny oraz z Cezarym Borowym - podróżnikiem, 

maratończykiem, przewodnikiem po Azji. Dla dzieci Biblioteka zorganizowała zabawy                 

w plenerze pod tytułem „Czytanie na polanie”, uczestnicy brali udział w warsztatach 

rozwijających pasję czytania.  

W Gminnym Ośrodku Kultury na sali bankietowej odbyły się natomiast popisy uczniów 

ogniska muzycznego oraz dzieci z grupy teatralnej Mała Fanaberia, w galerii Gminnego 

Ośrodka trwa wystawa prac uczniów liceum plastycznego z Żor, na którą zapraszamy.  

W ramach umowy z telewizją TVT wyprodukowano audycję z Gminy Pawłowice, która 

została wyemitowana na antenie telewizji 16 czerwca, audycja jest dostępna na stronie 

internetowej gminy Pawłowice.  
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Trwa realizacja projektu Cud Miód realizowanego z Polskim Stowarzyszeniem 

Producentów Oleju, koszt projektu to 120 000 złotych, w pełni sfinansowany przez                      

to Stowarzyszenie. W ramach tego projektu zamontowano już domki dla owadów przy 

inhalatorium oraz przy każdej szkole podstawowej i przedszkolu, wydano książeczkę - 

kolorowankę edukacyjną dla dzieci, utworzono rabaty miododajne, zakupiono miód, który 

będzie przy okazji festynu edukacyjnego rozdawany uczestnikom.  

Trwają aktualnie przygotowania do biegu pawłowickiego, który odbędzie się tradycyjnie          

w ostatnią niedzielę sierpnia oraz trwają przygotowania do biegu dzieci i młodzieży - ten 

bieg odbędzie się dzień wcześniej, to jest 28 sierpnia.                                                          

Trwają również aktualnie przygotowania do gminno - powiatowych dożynek, 

zaplanowanych na 5 września oraz święto Śląskiego święta karpia, i ta uroczystość, to 

święto zaplanowano z kolei na 25 września.  

W każdy nadchodzący weekend wakacyjny Gminny Ośrodek Kultury zaprasza na pikniki, 

spektakle, kino plenerowe, szczegółowe informacje zostaną podane na stronie 

internetowej GOK-u, Gminy Pawłowice, na portalach społecznościowych oraz w naszej 

lokalnej gazecie Gminne Racje.  

Szczegółowe informacje – zał. nr 2 do protokołu.  

 

PRZEWODNICZĄCY DAMIAN HERMAN 

 

Punkt 6. 

Proszę przewodniczących Komisji o informacje, na początek poproszę panią Karolinę 

Szymaniec - Mlicką - przewodniczącą Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego. 

 

RADNA KAROLINA SZYMANIEC - MLICKA PRZEWODNICZĄCA KOMISJI 

GOSPODARKI I MIENIA KOMUNALNEGO 

W okresie międzysesyjnym Komisja Gospodarki i Mienia Komunalnego odbyła                             

2 spotkania, 22 czerwca 2021 oraz w dniu dzisiejszym przed sesją. Tematy jakie 

podejmowaliśmy - było to opiniowanie uchwał objętych porządkiem obrad dzisiejszej 

sesji, to w części wspólnej z Komisją Społeczną. W części właściwej dla Komisji 

Gospodarki i Mienia Komunalnego w dalszym ciągu opiniowaliśmy uchwały objęte 

porządkiem dzisiejszej sesji oraz dyskutowaliśmy na temat gospodarki wodno-ściekowej 

z panem dyrektorem Wodociągów Tomaszem Herokiem.  

 

PRZEWODNICZĄCY DAMIAN HERMAN 

Pan przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Woryna. 

 

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI REWIZYJNEJ KRZYSZTOF WORYNA 

W okresie międzysesyjnym Komisja Rewizyjna nie miała posiedzeń.  

 

PRZEWODNICZĄCY DAMIAN HERMAN 

Poproszę pana przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

pana Tomasza Żuchowskiego.  

 

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI TOMASZ 

ŻUCHOWSKI 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji spotkała się w okresie międzysesyjnym jeden raz, 

tematem posiedzenia było rozpatrzenie petycji dotyczącej poparcia rządu tymczasowej 

rady stanu narodu polskiego społecznego komitetu konstytucyjnego. Jednogłośnie 

komisja postanowiła nie uwzględniać tej petycji.  

  

PRZEWODNICZĄCY DAMIAN HERMAN 

Pana przewodniczącego Komisji Działalności Społecznej poproszę Zbigniewa Duszę.  
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PRZEWODNICZĄCY KOMISJI DZIAŁALNOŚCI SPOŁECZNEJ ZBIGNIEW DUSZA 

Komisja Działalności Społecznej na swoim spotkaniu 22 czerwca zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie ustalenia ceny jednostki paliwa w gminie Pawłowice na rok szkolny 

2021 / 2022 na dowóz dzieci do szkół, oraz gościliśmy ławników,  którzy przedstawili 

nam informacje o specyfice swojej pracy.  

 

PRZEWODNICZĄCY DAMIAN HERMAN 

Dziękuję bardzo. Przystępujemy do rozpatrywania zasadniczych punktów dzisiejszej sesji. 

Materiały i projekty uchwał było omawiane na posiedzeniach Komisji Gospodarki i Mienia 

Komunalnego oraz Komisji Działalności Społecznej w dniu 29 czerwca oraz Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji 23 czerwca. Radni mają je udostępnione na tabletach a mieszkańcy 

mają je widoczny w BIP-ie.  

 

Punkt 7. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy Pawłowice 

na lata 2021-2026. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 

Gospodarki i Mienia Komunalnego 6 głosów za, przy 1 wstrzymującym się oraz Komisję 

Działalności Społecznej 4 głosy za.  

Czy ktoś chciałby podjąć dyskusję w tym temacie? nie widzę, związku z tym 

przechodzimy do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej gminy Pawłowice na lata 2021-2026.  

13 radnych zagłosowało za, przy 1 głosie wstrzymującym się.  
Wyniki imienne: 
ZA: (13) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Janusz 
Harazin, Damian Herman, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil 
Wawrzyczek, Krzysztof Woryna, Tomasz Żuchowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Andrzej Szaweł 
NIEOBECNI (1) Helena Matera 

Uchwała nr XXIX/304/2021 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej gminy Pawłowice na lata 2021-2026 stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

 

Punkt 8.  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/231/2020 Rady Gminy Pawłowice  

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Pawłowice na rok 2021.  

Projekt uchwały został również pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki  

i Mienia Komunalnego 6 głosów za i 1 wstrzymujący się oraz Działalności Społecznej                   

4 głosy. Czy ktoś chciałby zabrać głos? ( Nie było)  

W związku z tym przechodzimy do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany 

uchwały nr XXIII/231/2020 Rady Gminy Pawłowice w sprawie uchwalenia budżetu  

na rok 2021.   13 radnych zagłosowało za i 1 wstrzymał się od głosu.  
Wyniki imienne: 
ZA: (13) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Janusz 
Harazin, Damian Herman, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil 
Wawrzyczek, Krzysztof Woryna, Tomasz Żuchowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Andrzej Szaweł 
NIEOBECNI (1) Helena Matera 

Uchwała nr XXIX/305/2021 w sprawie  zmiany uchwały nr XXIII/231/2020 

Rady Gminy Pawłowice w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Pawłowice na rok 

2021 stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

 

Punkt 9. 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków 

o realizację zadań publicznych w ramach inicjatywy lokalnej.  

Pozytywne opinie Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego 8 głosów za, Działalności 

Społecznej 6 głosów za. Czy ktoś chciałby zabrać głos w tym temacie?  (Nie było)  

W związku z tym przychodzimy do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie 

określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadań 

publicznych w ramach inicjatywy lokalnej - 14 radnych głosowało za przyjęciem.  
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Wyniki imienne: 
ZA (14): Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Janusz 
Harazin, Damian Herman, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej Szaweł, Karolina Szymaniec-
Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Krzysztof Woryna, Tomasz Żuchowski 
NIEOBECNI (1) Helena Matera 

Uchwała nr XXIX/306/2021 w sprawie określenia trybu i szczegółowych 

kryteriów oceny wniosków o realizację zadań publicznych w ramach inicjatywy 

lokalnej stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

 

Punkt 10.  

Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia zadania z zakresu właściwości Powiatu 

Pszczyńskiego na podstawie porozumienia. Projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego - 8 głosów za oraz 

Działalności Społecznej - 6 głosów za. Czy ktoś chciałby podjąć dyskusję w tym temacie?  

( Nie było)   W związku z tym przechodzimy do głosowania nad podjęciem uchwały                        

w sprawie przejęcia zadania z zakresu właściwości Powiatu Pszczyńskiego na podstawie 

porozumienia - 14 radnych zagłosowało za.  
Wyniki imienne: 
ZA (14): Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Janusz 
Harazin, Damian Herman, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej Szaweł, Karolina Szymaniec-
Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Krzysztof Woryna, Tomasz Żuchowski 
NIEOBECNI (1) Helena Matera 

Uchwała nr XXIX/307/2021 w sprawie przejęcia zadania z zakresu właściwości 

Powiatu Pszczyńskiego na podstawie porozumienia stanowi zał. nr 6 do protokołu.  

 

Punkt 11. 

Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków  

na terenie gminy Pawłowice. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 22 czerwca 

przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego - 7 głosów za, przy 1 głosie 

wstrzymującym oraz Działalności Społecznej 6 głosów za. Czy ktoś chciałby podjąć 

dyskusję w temacie?  ( Nie było)  

W związku z tym przechodzimy do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Pawłowice -  

13 głosów było za, 1 radna się wstrzymała.  
Wyniki imienne: 
ZA (13) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Janusz 
Harazin, Damian Herman, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej Szaweł, Kamil Wawrzyczek, 
Krzysztof Woryna, Tomasz Żuchowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Karolina Szymaniec-Mlicka 
NIEOBECNI (1) Helena Matera 

Uchwała nr XXIX/308/2021 w sprawie regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie gminy Pawłowice stanowi zał. nr 7  

do protokołu.  

Punkt 12.  

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie nieruchomości zamiennej. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia 

Komunalnego - 7 głosów za,  przy 1 głosie wstrzymującym się. Czy ktoś chciałby zabrać 

głos? ( Nie było)  Tak więc przechodzimy do głosowania nad podjęciem uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na przyznanie nieruchomości zamiennej.  

14 radnych zagłosowało za przyjęciem tej uchwały.  
Wyniki imienne: 
ZA (14): Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Janusz 
Harazin, Damian Herman, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej Szaweł, Karolina Szymaniec-
Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Krzysztof Woryna, Tomasz Żuchowski 
NIEOBECNI (1) Helena Matera 

Uchwała nr XXIX/309/2021 w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie 

nieruchomości zamiennej stanowi zał. nr 8 do protokołu.  
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Punkt 13. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości położonej w Pawłowicach. Projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 6 głosami za                

i 1 wstrzymującym się. Poproszę o głos w dyskusji. ( Nie było)  

W związku z tym przechodzimy do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

położonej w Pawłowicach -  14 radnych zagłosowało za.  
Wyniki imienne: 
ZA (14): Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Janusz 
Harazin, Damian Herman, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej Szaweł, Karolina Szymaniec-
Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Krzysztof Woryna, Tomasz Żuchowski 
NIEOBECNI (1) Helena Matera 

Uchwała nr XXIX/310/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

dzierżawy w trybie bezprzetargowym nieruchomości położonej w Pawłowicach 

stanowi zał. nr 9 do protokołu.  

 

Punkt 14.  

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej                      

w Pawłowicach przy ulicy Młyńskiej w trybie bezprzetargowym. Projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego 6 głosami za               

i 1 głosem wstrzymującym.  Czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie? ( Nie było) 

W związku z tym przechodzimy do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Pawłowicach przy ulicy Młyńskiej 

w trybie bezprzetargowym - 14 radnych zagłosowało za przyjęciem tej uchwały.  
Wyniki imienne: 
ZA (14): Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Janusz 
Harazin, Damian Herman, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej Szaweł, Karolina Szymaniec-
Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Krzysztof Woryna, Tomasz Żuchowski 
NIEOBECNI (1) Helena Matera 

Uchwała nr XXIX/311/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości położonej w Pawłowicach przy ulicy Młyńskiej w trybie 

bezprzetargowym stanowi zał. nr 10 do protokołu.  

 

Punkt 15.  

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drogom wewnętrznym. Projekt uchwały 

pozytywnie został zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Mienia Komunalnego -  

8 głosami za. Czy ktoś chciałby podjąć dyskusję w tym temacie? ( Nie było )  

W związku z tym przechodzimy do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie nadania 

nazwy drogom wewnętrznym - 14 radnych zagłosowało za.  
Wyniki imienne: 
ZA (14): Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Janusz 
Harazin, Damian Herman, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej Szaweł, Karolina Szymaniec-
Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Krzysztof Woryna, Tomasz Żuchowski 
NIEOBECNI (1) Helena Matera 

Uchwała nr XXIX/312/2021 w sprawie nadania nazwy drogom wewnętrznym 

stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

 

Punkt 16.  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVI/172/2020 Rady Gminy Pawłowice 

z dnia 8 maja 2020 w sprawie konkursu dla najlepszych uczniów ze szkół prowadzonych 

przez gminę Pawłowice. Ten projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Gospodarki                 

i Mienia Komunalnego - 7 głosów za, przy 1 głosie wstrzymującym się,  oraz Działalności 

Społecznej 6 głosami za. Czy ktoś chciałby zwrócić na coś uwagę w tym temacie?  

(Nie było)  
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W związku z tym przechodzimy do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany 

uchwały nr XVI/172/2020 Rady Gminy Pawłowice z dnia 8 maja 2020 w sprawie 

konkursu dla najlepszych uczniów ze szkół prowadzonych przez gminę Pawłowice -  

13 radnych zagłosowało za i 1 radny się wstrzymał.  
Wyniki imienne: 
ZA (13) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Janusz 
Harazin, Damian Herman, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil 

Wawrzyczek, Krzysztof Woryna, Tomasz Żuchowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Andrzej Szaweł 
NIEOBECNI (1) Helena Matera 

Uchwała nr XXIX/313/2021 w sprawie zmiany uchwały nr XVI/172/2020 Rady 

Gminy Pawłowice z dnia 8 maja 2020 w sprawie konkursu dla najlepszych 

uczniów ze szkół prowadzonych przez gminę Pawłowice stanowi zał. nr 12  

do protokołu. 

 

Punkt 17. 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Pawłowice 

na rok szkolny 2021-2022. Komisja Działalności Społecznej wydała pozytywną opinię  

o projekcie uchwały jednogłośnie 6 głosami za. Czy ktoś chciałby wchodzić w dyskusję? 

(Nie było ). W takim razie przechodzimy do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie 

ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Pawłowice na rok szkolny 2021/2022. 

14 radnych zagłosowało za przyjęciem tej uchwały.  
Wyniki imienne: 
ZA (14): Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Janusz 
Harazin, Damian Herman, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej Szaweł, Karolina Szymaniec-
Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Krzysztof Woryna, Tomasz Żuchowski 
NIEOBECNI (1) Helena Matera 

Uchwała nr XXIX/314/2021 w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa 

w gminie Pawłowice na rok szkolny 2021-2022 stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

 

Punkt 18.  

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej poparcia Rządu Tymczasowej 

Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego. Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji wnioskuje o nie uwzględnienie petycji. Projekt uchwały w tej sprawie 

zaopiniowano jednogłośnie 5 głosami za. Czy ktoś chciałby podjąć dyskusję? ( Nie było)  

W związku z tym przechodzimy do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji dotyczącej poparcia rządu tymczasowej rady stanu narodu polskiego 

społecznego komitetu konstytucyjnego - 12 radnych głosowało za, 2 przeciw. 
Wyniki imienne: 
ZA: (12) Grzegorz Cyrulik, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Janusz Harazin, Damian 
Herman, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, 
Krzysztof Woryna, Tomasz Żuchowski 
PRZECIW: (2) Dariusz Czakon, Andrzej Szaweł 
NIEOBECNI: (1) Helena Matera 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej poparcia Rządu 

Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu 

Konstytucyjnego stanowi zał. nr 14 do protokołu.   

 

Punkt 19.  

Informacje Wójta i Przewodniczącego Rady.  

 

FRANCISZEK DZIENDZIEL - WÓJT  

Szanowni państwo, rozpoczął się cykl zebrań sołeckich w naszej gminie i tak 24 czerwca - 

pierwsze zebranie sprawozdawczo-wyborcze Wójt zorganizował na Osiedlu, został 

wybrany sołtys pan Szczepan Martynowski. Tak jak było w sprawozdaniu - na kadencje 

już w tej chwili 5 letnią, oraz 9 osobowa rada osiedla, Rada Sołecka. Następnie takie 

zebranie będzie w Krzyżowicach 30 czerwca -  jutro o 16:00, również będziemy wybierali 

sołtysa i 7 osobową radę sołecką.  
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Kolejne zebrania sołeckie -  sołtysi w najbliższym czasie powiadomią mieszkańców kiedy 

się odbędą. Przypominam, że raz w roku zobowiązany jest każdy sołtys zorganizować 

takie zebrania. Zebrania sprawozdawczo -wyborcze organizuje wójt, pozostałe sołtysi.  

W niedzielę najbliższą odbędzie się piknik przy inhalatorium, serdecznie wszystkich 

zapraszamy, z koncertem, także radnych, mieszkańców serdecznie zapraszamy. Dziękuję 

bardzo. Powtórzę: o 17:00 się piknik rozpoczyna, koncert o 21:00. 

 

PRZEWODNICZĄCY DAMIAN HERMAN  

Dziękuję bardzo, ja ze swojej strony już gratulowałem raz, ale jeszcze raz gratuluję 

nowemu, doświadczonemu sołtysowi.  

Z działu informatycznego jeszcze tylko komunikat, poproszę wszystkich o pozostawienie 

tabletów do serwisowania po dzisiejszej sesji.  

 

Punkt 20. 

Wolne głosy i wnioski - czy ktoś chciałby zabrać głos?  

 

WICEPRZEWODNICZĄCY GRZEGORZ CYRULIK  

Panie Wójcie, w sprawozdaniu pan mówił, że brał pan udział w posiedzeniu na walnym 

zgromadzeniu Katowickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej, czy mógłby nam pan coś 

więcej na ten temat powiedzieć?  

 

FRANCISZEK DZIENDZIEL - WÓJT  

Katowicka Specjalna Strefa Ekonomiczna jest spółką akcyjną i raz do roku do końca 

czerwca zarząd zobligowany jest zorganizować walne zgromadzenie, czyli podsumowanie 

roku 2020, czyli przychody i wydatki. Uzyskał jednogłośnie pozytywny wynik.  

 

WICEPRZEWODNICZĄCY GRZEGORZ CYRULIK  

Żadne decyzje tam nie zapadły? 

 

FRANCISZEK DZIENDZIEL - WÓJT  

Na walnym zgromadzeniu nie zapadają inne decyzje, przyjęcie tych sprawozdań                        

z wykonania budżetu jak i udzielenie absolutorium dla członków zarządu i rady 

nadzorczej.  

  

PRZEWODNICZĄCY DAMIAN HERMAN 

Dziękuję bardzo, w związku z tym przechodzimy do punktu 21 i mogę poinformować 

oficjalnie, że zamykam XXIX sesję Rady Gminy Pawłowice. Dziękuję wszystkim za udział. 


